
PRororó¿ NR xlvr/o2
z sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie odbytej w dniu 23 maja 2002 roku

w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w Jpdrzejowie.

Ad. 1.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej o godzinie 9r0 otwarla obrady XLVI sesji Rady

Miejskiej w Jgdrzejowie. Obrady Íoryoczeto przy obecnoóci na sali obrad 24 radnych na stan
28 radnych, co stanowi}S,7 Vo ogó\u Rady. Przewodnicz4ca stwierdzila quorum prawomocne
do podejmowania uchwal.

Przewodnicz4ca Rady powitala przybytych na sesjp goéci: parlamentarzystów,
przedstawicieli partii i stronnictw politycznych, soltysów i przewodnicz4cych rad soleckich,
przedstawicieli mediów; powitala równieZ radnych, burmistrza Leszka Kapcig, zastEpcg
burmistrza Waldemara Wozniaka, naczelników wydzialów Urzgdu Miejskiego, kierowników
jednostek organizacyjnych gminy i wszystkich przybytych na obrady.

Przewodniczqca Rady zglosila kandydaturg radnej Elzbiety WiSniewskiej na
sekretarza obrad ; radna WiSniewsk a wyr azrta zgodg.
Sekretarzem obrad wybrano jednogloinie radn4 Elzbietg WiSniewsk4.

Ad.2.
Na sesji w dniu 25 kwietnia nieobecnych bylo 4 radnych; nieobecno5ci zostaly

usprawiedliwione.

A d . 3 .
Burmistrz Leszek Kapcia w imieniu Zaru4du Miejskiego wnosi o:

- wykreSlenie z porz4dku obrad punktu 13 - w zwiqzku z wnioskami komisji.
- wprowadzenie do porz4dku obrad punktów:

stanowi4cych wlasnoió komunaln4 ich najemcom i udzielenia bonifikat przy
sprzeda?y tych lokali"

miasta Jgdrzejowa, orraczonej jako dzialka nr 150, stanowiqcej wlasnoéó Gminy
Jqdrzejów slu2ebnoSci4 gruntowq''.

Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e dwukrotnie skladala wniosek, który skladala
równiez Komisja Oswiaty i Komisja Budzetu, w sprawie zmiany zalqcznlka do uchwaly nr
l95l0l z dnia 6 czerwca 2001 roku. W dzisiejszym porz4dku obrad nie ma takiego punktu.

Burmistrz Leszek Kapcia potwierdzi\, ze rtjLe ma tego w porz4dku obrad dzisiejszej sesji i
nie bylo to przedmiotem obrad komisji

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie przyjgla poprawki do porz4dku obrad,
zglo szone pr zez burmistrza Kapc ig.

Rada Miejska w Jgdrzejowie przyjqla porzqdek obrad nastgpuj4cq iloéciq glosów:
za
przeciw
wstrzymalo sig

Porz4dek obrad:

_ 2 3
- l
- 0

l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorurn, powolanie sekretarza obrad.



2. Usprawiedliwienie nieobecnoici radnych na sesji w dniu 25 kwietnia 2002 roku.

3. Przyjgcie porz4dku obrad.
4. Przyjgcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. Interpelacje i wolne wnioski radnych.
6. Informacja o pracy Zarz4du Miejskiego miedzy sesjami.
7. Informacja o realizacji uchwal podjqtych na poprzedniej sesji.
8. Informacja o pracy Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej i Ochrony Srodowiska Rady

Miejskiej w Jgdrzejowie.
9. Sprawozdanie z dzialalnoíci Osrodka Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy w

Jgdrzejowie za rok 2001 .
10. Uchwala w sprawie: wprowadzenia zmian do uchwaty dot. przyznawania pomocy

dzieciom i mlodzie¡y w okresie nauki, ustalenia zasad odplatnoSci za Swiadczenia z

pomocy spolecznej oraz ustalenia oplat za korrystanie z uslug Dziennego Domu

Pomocy Spolecznej w Jgdrzejowie.
ll.Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dot. zasad przyznawania i

odplatnoSci za ustugi opiekuúcze oraz zasad czgéciowego lub calkowitego zwolnienia

od oplat jak równie?trybu ich pobierania.
12. Uchwala zmieniaj1ca uchwalg w sprawie zasad i trybu umarzania oraz udzielania ulg

w splacie wierzytelnoSci gminnych jednostek organizacyjnych, z tytulu nale2noSci
pienig2nych, do których nie stosuje sig ordynacji podatkowej.

13. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedaZy lokali mieszkalnych stanowi4cych
wlasnoSó komunaln4 ich najemcom i udzielenia bonifikat przy sprzedaly tych lokali.

13 A Uchwala w sprawie obciqlenia nieruchomoSci, polo2onej w obrgbie 1l miasta
JEdrzejowa, oznaczonejjako dzialka nr 150, stanowi4cej wlasnoÉó Gminy Jgdrzejów
sluzebnoéciq gruntow4.

14. Uchwala w sprawie zatwierdzenia taryf zbiorowego zaopatrzenia w wodg i

zbiorowego odprowadzania Scieków na terenie Miasta i Gminy Jqdrzejów.
15. Uchwala w sprawie uszczególowienia stawek podatku od Srodków transportowych na

2A02 rok okre5lonych w uchwale Rady Miejskiej Nr XL/368101 z dnia 14 grudnia

2001 roku.
16. Odpowiedzi na interpelacje.
17. Sprawy róine.
18. Zamkniqcie obrad.

Ad.4 .
Nie zgloszono uwag do protokolu z poprzedniej sesji w zwiqzku z czym zostal

przyjpty.

4 d . 5 .
l . Radny Czeslaw Blicha¡ski wnioskuje o Wczyszczenie zalewu i naprawp zestawy

spustowej, aby w razie konieczno5ci byla mo2liwoSó spuszczenia wody.
Radny Czeslaw Blicharski w zwiqzku z bulwersuj4cymi notatkami prasowymi
dotycz4cymi Przewodnicz4cej Rady Miejskiej Teresy Szwach, uwaía, 2e Zarz4d
Powiatu powinien rozJiczyó Przewodniczqcego Zwiqzkow Zawodowych, który pisze
falszywe donosy do Prokuratury. Zarzuty nie potwierdzity sip. Radny wnioskuje o
przeslanie interpelacji w tej sprawie do Zarz4du Powiatu.

2.



3. Radna Lidia Osiúska wnioskuje o zwiEkszenie iloSci patroli policyjnych na ulicach

naszego miasta oraz na terenie o siedli mieszkaniolvych.
Radna Lidia Osiúska wnioskuje o kontrolg godzin otwarcia lokalu przy ul. Reymonta.

Radna Lidia Osiúska wnioskuje o wykoszenie wysokiej trawy wzdla2rzeczki przy ul.

dr Kwarty, uniemo 2l iw iaj 4c ej &zpie czny wy jazd.

Radna Janina Szreniawa pyla, dlaczego Pan tr-uszczkiewicz zamiesrkaty przy ul.

Kieleckiej nie mo2e od dwóch lat otrzymaó decyzji o warunkach zabudowy, mimo

bardzo zlego stanu budynku, w którym mieszka.
Radna Janina Szreniawa pyta dlaczego mimo wczeSniejszego wniosku, dotychczas nie
jest zamontowana lampa przy ul. dr SEdka.

8. Radna Janina Szreniawa pyta, dlaczego mimo wczeSniejszego wniosku, nie

zamontowano bramy wej5ciowej na Targowicp Miejskq.
9. Radna Janina Szreniawa wnosi o spowodowanie, aby osoby odpowiedzialne za prace

przyzbieguulicPntyzantówiPrzypkowskiegozabezpieczytyteren.
10. Radny Ryszard Pacanowski wnioskuje o wyremontowanie odcinka drogi gminnej

P¡z4slaw - Chorzewa - Caców.
I l. Przewodnicz4cy Rady Teofil Sqk wnosi o oznakowanie drogi powiatowej Czarnocice

- Chwa5cice - Wólka nask'rzyíowaniu w Chwa5cicach.
12. Pan Marek Perzyúski podziEkowal burmistrzowi za terminow4 odpowiedá na

interpelacjg odno5nie oddluZenia oraz za uchwalg, któr4 burmistrz dolqczyl. Nie
jesteSmy jednak zadowoleni z realizacji uchwaty, poniewaZ nie dotarla ona do
zainteresowanych, czyli do dluZników, a zawiera ona zapis, 2e nalehnoéó moZe byó

umorzona na wniosek dlu2nika. Z tego zapisu nikt nie skorzystal.

Ad .6 .
Nie zgloszono uwag do informacji o pracy Zarz4duMiejskiego migdzy sesjami.

Ad. 7.
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal podjqtych na poprzedniej sesji

w zwi4Tku z czymzostalaprzyjqta.

4 d . 8 .
Nie zgloszono uwag do informacji o pracy Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej i

Ochrony Srodowiska.

Ad.9 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z dzialalnoSci Osrodka Pomocy Spolecznej

Miasta i Gminy Jgdrzejów.

Ad. 10.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie /przy obecnoéci 23 radnych/ jednogloSnie powzigla UchwalE

Nr XLVI/423102 w sprawie: wprowadzenia zmian do uchwaly dot. przyznawania pomocy
dzieciom i mlodzieay w okresie nauki, ustalenia zasad odplatnoSci za Swiadczenia z pomocy

4.
5 .

6.

7.



spolecznej or¿Lz ustalenia oplat za korzystanie z uslug Dziennego Domu Pomocy Spolecznej

w Jgdrzejowie.
Uchwala Nr XLVI/423102 w zal4czeniu do protokolu.

Ad. l  1 .
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoSci 23 radnych powzigla Uchwalg Nr

XLVll424l02 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dot. zasad przyznawania i

odplatnoSci za uslugi opiekuúcze oraz zasad czEiciowego lub calkowitego zwolnienia od

oplat jak równiez trybu ich pobierania, nastgpujqca iloSciq glosów:
z a - 2 2
przeciw - 0
wstrzymalo sig - I

Uchwala Nr XLVI/424102 w zalqczeniu do protokolu.

Ad.t2.
Skarbnik Gminy Jgdrzejów Pani Bo2ena Ciepluch wyjaénila, 2e zmiana polega na

zastqp ieniu slowa naleZno 5c i slowem wierzyte lno Sc i.

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoSci 23 radnych/ jednogloSnie powzigla

Uchwalg Nr XLVI/425102 zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie zasad i trybu umarzania oraz
udzielania ulg w splacie wierzytelnoSci gminnych jednostek organizacyjnych, z tylula

nale2noSci pienigZnych, do klórych nie stosuje sig ordynacji podatkowej.
Uchwala Nr XLVI/425102 w zalqczeniu do protokolu.

Ad.  13.
Radny Czeslaw Blicharski zapylal, na ile Zarzqd Miejski zaberyieczyl rezerwE

mieszkaniow4 aby nie stan4ó przed problemem braku mieszkaú dla ludzi wysiedlonychprzez
Spóldziefnig Mieszkaniow4; czy jesteómy w stanie zabezpieczyé potrzeby?

Pan Marek Perzyóski pyta, jak Zarz4d Miejski ronviqile problem w bloku przy ul. l l

Listopada 121, gdzie czpsó mieszkaúców wykupila mieszkania, a pozostali nie mog4 tego
zrobió. Po zwróceniu siE w tej sprawie do Zarz4du Miejskiego otrzymali odpowiedzi
negatywne.

Radny Leszek Sulek zwrócil uwagQ na fakt, 2e wigkszoió komisji proponowala
podwyZszyó bonifikatg, a mimo to Zarz4d, takiej proporycji nie przedstawil.

Burmistrz Leszek Kapcia wyjaSnil, 2e uchwala dotyczy tylko wysokoSci bonifikaty.
Zarzqd zaproponowal bonifrkatE w wysokoéci 70 i 75 % i na wczorajszym posiedzeniu
podtrzymal swojq propozycjg. Uchwaly w sprawie wykupu i wylqczenia mieszkaú zostan4
przygotowane na nastgpn4 sesjg. Chcemy uporz4dkowaó cal4 sytuacjg mieszkaniowq na
terenie gminy i dokonamy poprawek w uchwalach dotycz4cych gospodarowaniem
mieszkaniowym zasobem gminy.

Radny Leszek Sulek wnosi o podwyZszenie bonifrkaty do 80 Yo w przypadku
jednorazowych platnoóci.

Radna Osiúska poprosila, aby naczelnik Wydzialu Geodezji i Gospodarki Gruntami
Pani Leokadia Meresiúska, wartoSci pienipZne, jakie nabywcy bgdq musieli zaplació za 50-
metrowe mieszkanie przy bonifikacie 70 %o.

Naczelnik Wydzialu Geodezji i Gospodarki Gruntami Pani Leokadia Meresiúska
odpowiedzialq 2e przy bonifikacie 70 oA, za 5O-metrowe mieszkanie trzeba bpdzie zapNació



do l0 000 zl;je3li bonifrkatamrigkszy sig o 5 oA cena wyniesie do 9 000 zl; cena mieszkaú na

parterze i IV pigtrze w granicach 5 000 zl.
Radny Alfred Czop zapylal, ile osób dotychczas wykupilo mieszkania.

Naczelnik Wydzialu Geodezji i Gospodarki Gruntami Pani Leokadia Meresiúska

odpowiedziala, 2e w tym roku jeszcze nikt nie wykupil, poniewaZ byla mowa o tym, i2

zwiqkszy sig bonifrkata, i ludzie na to czekajq.
Radny Alfred Czop zapytal ile osób wykupilo mieszkania w roku ubiegtym.

Naczelnik Wydzialy Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej wyjaSnila, 2e gmina

posiada okolo 1100 lokali mieszkalnych. 380 lokali jest wykupione, z czego 80 ju2

odsprzedano.
Ñaczelnik Wydziatu Geodezji i Gospodarki Gruntami Pani Leokadia Meresiriska

powiedziala, ie w roku ubieglym sprzedano mieszkai za kwotg 352 000 zl. Poniewa2-bonifikata 
obowi4zywala od kwietnia do grudnia, najwiEksza sprzedul byla w listopadzie.

Sprzedano ponad 40 mieszkaíy z czego okolo 25 sprzedano odplatnie, a pozostale przekazano

nieodplatnie zgodnie z obowi4zujqcym prawem'
Rada Miejska w Jqdrzejowie przystqpila do glosowania wniosku radnego Sulka, aby

zwigkszyó bonifikatE do 80 Yo w prrypadku jednorazowej platnoSci.
Wyniki glosowania wygladaty nastgpujqco :

z a - 1 0
przeciw - 12
wstrzymalo sig - 2

Wniosek nie zostal przyiety.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla Uchwalg Nr XLVI/426102 w sprawie

przeznaczenia do sprzedu|y lokali mieszkalnych stanowlqcych wlasnoSó komunaln4 ich

najemcom i udzielenia bonifikat prry sprzeduly tychlokali, nastqpuj4c4 iloéciqglosów:
- t 4

przeciw - 8
wstrzymalo siq - 2

Uchwala Nr XLVI/426102 w zalqczeniu do protokolu.

Ad. 13 A.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloSnie powzigla UchwalE Nr XLVIl427l02 w

sprawie obci4Zenia nieruchomoSci, poloZonej w obrgbie ll miasta Jgdrzejowa, oznaczonej
jako dzialka nr 150, stanowi4cej wlasnoéó Gminy JEdrzejów slu2ebnoSci4gruntowq.
Uchwala Nr XLVI/427102 w zalqczeniu do protokolu.

O godzinie 955 Przewodniczqca Rady Miejskiej oglosila przerwp, która trwala do
godziny 1040.

Ad. 14.
Radna Janina Szreniawa zapytala radcg prawnego Pani4 DanutE Kiwiorskq czy jeheli

radni nie przeglosujq proponowanych stawek, to bEd4 obowiqzywaó ceny ustawowe.
Pani Danuta Kiwiorska odpowiedziala,Ze te sprawy kierownik Lato wyjaSnial na

komisjach; jeSli Rada nie uchwali stawek, to i tak wejd4one w 2ycie tylko miesi4c pózniej.

Radny Wieslaw Sulek w imieniu radnych Klubu AWS poprosil Radnego
Pacanowskiego o przedstawienie propozycj i klubu.
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Radny Ryszard Pacanowski poinformowal, iz na posiedzeniu Komisji OÉwiaty pytal

Burmistrza Kapcig, cry radrn mog4 zlotyó projekt uchwaly, na co burmistrz odpowiedzial

twierdz4co. Stawki przedstawione przez kierownika Lato s4 stawkami netto. S4 wysokie,

mimo, Ze niejestesmy miasterrl które moze mieó wodg wysokiej jakoéci.

W Lublinie cena wynosi 2,06 - za najlepsz4 wodE.
W Warszawie 2,16 - za wodq zujpÓ oligocenckich.
Rachunek w propozycji jest bardzo dobrze napisany; wszystko sig zgadza. Bardzo latwo jest

podnie5ó ceng. Ci, którzy maj4 wodomierze i tak bgdq plació wigcej; osoby, które maj4

szczelne szamba równiez zaplac4 wiEcej. PodwyZka wody to nie zmniejszenie dtugu, to

zwigkszenie dlugu. Antidotum na problemy finansowe zakladu jest znalezienie i

zlokalizowanie miejsca i przyczyn l0 o/o strat oraz egzekwowanie nale2noSci od dlu:Zników'

WiEkszo3ó naszego miasta, to ludzie bardzo bogaci i ludzie bardzo biedni. Nieliczna jest

klasa érednia, która mogtaby byó motorem napgdowym tych zmian. Woda jest napojem 2ycia
- to nie populizm znaszej strony. Podwy2ka - tak, ale nie o tyle.
Wniosek radnych klubu AWS: podwy2szyó ceny wody o l0 %o w stosunku do stawek
poprzednich. Woda równiez moZe byó dotowana, bo jest to zadanie wlasne gminy.

Demokratycznie bEdziemy glosowaó zgodnie z wlasnym sumieniem. W przypadku

niezaakceptowania wniosku, radni AWS bpd4 glosowaó przeciw.
Radna Jolanta WiSniewska zapylalq jak nlryglqda sprawa wniosku AWS od strony

prawnej. Wszyscy radni s4 za jak najmniejsz4 podwyzk4 cen wody. Co siq stanie, jeóli dziÉ

tych cen nie uchwalimy? Czy te stawki i tak wejd4 w irycie?
Radca prawny Pani Danuta Kiwiorska powiedziala,2e nie uslyszala propozycji taryf.

Ponadto ustawa precyzuje, kto jest uprawniony do zglaszania wniosków w sprawie taryf :

uprawnione jest przedsigbiorstwo, a Zarz4d Miejski uprawniony jest do weryfikacji i

sprawdzenia. Wszelkie wnioski w tej sprawie mogq byé, zglaszane tylko do Zarzqdu; nie

mogq byé zglaszane na sesji i nie mog4 byó glosowane. JeSli uchwala nie zostanie
przeglosowana wejdzie w Zycie po uplywie 70 dni od dnia przedstawienia, czyli od 15

kwietnia.
Radna WiSniewska powiedziala, 2e w tej sprawie byty wnioski komisji. Zarz4d

Miejski wzi$ je pod uwagg i zmniejszyl stawki o okolo 20 %. Kierownik Lato zapoznal

radnych ze stronq prawrle sprawy.
Pani Danuta Kiwiorska wyjainila, 2e jej wypowiedZ byla w kontekScie wypowiedzi

radnego Pacanowskiego. Obecna ustawa, to urynkowienie cen wody. Tatyfu mohe
przedstawió tylko ktoi, kto zna sprawQ.

Radna Lidia Osiúska powiedziala,Zejest w pelni Swiadolna - kierownik Lato udzielitr
informacji w tej sprawie - 2e moLe zaistnieó sytuacja, i2 gmna bgdzie musiala daó dotacjq do
wody. Nalezy siE jednak zastanowió nad skutkami podwyzki, jakie poniosq mieszkaúcy.
Wierzylam kierownikowi,2e cena bpdzie wynosió 2,16. Odbiorcy,którzy majq wodomierze -

placq. Kierownik mówi, 2e od trzech lat nie bylo podwyzki. Dla zakladu nie, ale dla
mieszkaúców byty trzy. Przy cenie proponowanej przez Zarzqd Miejski dla czteroosobowej
rodziny koszt wody wzroénie o 19,08 zl; jeSli rodzina ma wodomierz koszt wzroSnie o 34,36
zl. Dla Spóldzielni Mieszkaniowej wzrost wyniesie: 58 %o + oplata stala : 52,2 yo.

Radny Ryszard Pacanowski powiedzial, iz daleki jest od polemiki z radca prawnym. -

Jestem przede wszystkim czlowiekiem, a radnym jestem zprrypadku. Po co w tym przypadku

mamy glosowaó jako Rada, jesli stawki - zgodnie z ustaw4- i tak wejdq w Zycie. Jest prawo
promujqce monopolistg. Jest to dyktatura dla biednych mieszkaúców. JesteSmy Rad4

,,Janosikóf': dajemy bogatyrr¡ odbieramy biednym. Gmina boi siq doplat, bo nie ma z czego.



Przewodnicz4ca Rady udzielila glosu Dyrektorowi Muzeum Panu Maciejowi

Przypkowskiemu, który zaprosil zebranych na koncert wirtuoza gry na flecie w dniu 25 maja

o sodzinie l7uu.

Kierownik ZWiK Pan Zbigniew Lato powiedzial , i2 przystQpujQc do konkursu na

stanowisko kierownika, na pierwszej pozycji deklarowal wspólpracA z radnymi. MajQc na

uwadze artykul w lokalnej prasie pt. ,¡A.lbo podwy2ka, albo brak zakladu" wyci4gn4l

odpowiednie wnioski. Przygotowujac projekt przedstawilen¡ co, z czego wynika. Paústwo

próponujq l0 oA podwyiki, czyli Al43 z\, a zak\ad musi plació l6 groszy podatku. Sktadaj4c

wniosek, nawet tego Paústwo nie za\o2yli.
Ostatnia podwyzka dla zakladu byla 3 lata temu. W roku 2000 byla podwyzka w zwiqzku z

wejsciem podatku WAT, w 2001 w zwiqzku z podatkiem od nieruchomolfoi, obecnie wszedl

w ;,ycie podatek ekologiczny. Zaklad nie mial podwyzki nawet o poziom inflacji, która

wynosi la :  w 1999 r  -7 ,3Yo;w2000r . -  10,1 oA;w200I  r . -5 ,5 oA;mrokbie2qcyzakladasig

5 %. A gdzie podwy2ki cen energii ?
Sprawq podwyzek szczególowo przedstawialem na komisjach. W s4siednich gminach ceny

wody wynoszzu Busko * 2,26 - wzrost o 60 Yo; Piúczów - 2,2A - wzrost 0 60,8 oA. Padaly

róime wyliczenia. Nie moZna uogólniaó twierdz4c, 2e strac4 odbiorcy posiadajqcy

wodomierze. Odbiorcy ci zu2ywa14o okolo 20 % mniej wody. Odbiorców,którzy ponoszq

oplaty zryczakowane mamy 36 %o: odbiorców z wodomierzami 74 %. Sytuacja zakladu nie
jest najlepsza. Na jednej z komisji zadalempytanie, czy zaklad ma podzielió los RPGK.

Proszg o akceptacjg proponowanych stawek.
Radny Ryszard Pacanowski powiedzial, Ze docenia merytorycznoSó wyliczeú. Jest

jednak pesymist4 jako mieszkaniec. Zak\ad upadnie, jeSli bEdzie ceny wody podwy2szal co

rok. W Warszawie woda kosztuje 2,16 pomtmo dlugich nitek doprowadzajqcych. Czy

musimy byó narodem brudasów? Dlaczego uczciwi maj4plació za dtuZników iza straty?

Pan Marek Perzyúski zapyla\, z jakiego tytulu naliczana jest oplata stala.
Kierownik Lato wyjaSni|2e jest to oplata dla odbiorców nie maj4cych wodomierzy,

aby ich zmobilizowaó do zalohenia.
Pan Marek Perzyúski zwrócil uwagQ na fakt, 2e spoleczeústwo uboZeje: ceny wody

podnosi sig o 40 %o, a emerytury i renty wzrastaj4 o 0,5 oA. Sytuacja staje sig dramatyczna.

Kto jest najwigkszym dluZnikiem? Je2eli jest to dlug wewngtrzny, to dlaczego mieszkaúcy

majqzato plació?
Kierownik Lato odpowiedzial, 2e najwiqkszym dluirnikiem jest ZBM - 67 000 zl;

nastqpnie lJrz4d Miejski (szkoty) i PKP - 43 000 z\, z PKP podpisano juZ porozumienie i

problem jest bliski rorwiryania. Te nale2noSci to nie jest rezerwa finansowa, poniewaZ zaklad

mazobowiqzania.
Pan Marek Perzyúski powiedzial, ze wnost cen spowoduje dalszy wzrost zalegloSci.
Kierownik Lato powiedzial,2e zostal uchwalony regulamin w tej sprawie i wierzy,2e

pomalu zak\ad wyjdzie na prost4.
Radny Tomasz Baraúski zwrócil uwagQ, Ze ZWiKjest w komfortowej sytuacji: s4

dwie moZliwoSci: albo rada uchwali stawki, albo ich nie uchwali i i tak wejd4 w irycie. Które

stawki wejd4 w Zycie w razie nie podjgcia uchwaly,
proponowane przez ZW iK?

proponowane przez Zarz4d czy tez

Radca prawny Pani Danuta Kiwiorska wyja5nila, 2e nie ma dwóch propozycji. Jest
jedna uzgodniona przezZarz4d i ZWiK i ta proporycja wejdzie w Zycie.

Radny Tomasz Baranski powiedzial, 2e jest jeszczejedna mo2liwoSó: obnizyó stawki i
przekazaó dotacje dla ZWiK. Trzebapodj4ó decyzjg.



Radny Ryszard Pacanowski powiedzial,, 2e wobec powyZszej sytuacji radni klubu

AWS nie bqd4braé udzialu w glosowaniu.
Radny Andrzej Jakubanis powiedzial, ze pokrzywdzeni sq wlaSciciele szamb

wykonanych zgodnie z przepisami, czyli szczelnych. Poza tym odprowadzanie Scieków od

osob prywatnych jest droisze niZ Scieków komunalnych.
Radny Czeslaw Blicharski poprosil o przerwQ przed glosowaniem.

Przewodni cr4caRady o godzinie 1 ll0 oglosila przerwQ trwaj4cq do godziny I lss.

Radny Ryszard Pacanowski powiedzial mwacajqc siE di Kierownika ZWIK, 2e

wszystko sig zgadza, ale kr¡ykowana wadliwa ustawa z czerwca 2001 roku uchwalona przez

poprzedniq ekipg rz4dz4c4 mogla byó skorygowana przez pro socjalny obecny ruqd. Ta

ustawq na któr4 powolujemy sig w tej chwili weszla w Zycie podpisana przez Prezydenta w

bie24cym roku.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze w kwietniu br. weszlo w Zycie

rozporz4dzenie umoZliwiajqce opracowanie stawek
Burmistrz wyja$nil, Ze ZWLK zlozy\ wy2sze propozycje taryf- Zarz4d zaproponowal ni2sze.

Sprawa poszla pod obrady komisji. Paústwo ustosunkowaliÉcie sig do tych propozycji.

W zwi4zku z powyhszym, aby ZWíK jako nasza jednostka mógl funkcjonowaó i sprostaó

obowi44ko- piosrq o przeglosowanie tej uchwaty w postaci zaproponowanejprzezZarz4d.

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoici 23 radnycV powziqla Uchwalq Nr

XLYll428l02 w sprawie zatwierdzenia taryf zbiorowego zaopatrzenia w wodg i zbiorowego

odprowadzania Scieków na terenie Miasta i Gminy Jgdrzejów, nastgpuj4cq iloSciq glosów:

z a - 1 3
przeciw - 2
wstrzymalo sig - I

Uchwala Nr XLVI/428102 w zalqczeniu do protokoh/.

Ad.15.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e na wczorajszym posiedzeniu Zarz4d

uwzglgdnil wnioski komisji. Autopoprawki Zarzqdu zostaly przekazane radnym w caloSci

uchwaty. Przepraszam. 2e poprawki zostaly póino dorEczone. ProszE o przeglosowanie

propozycji, która byla dorEczona w ostatniej wersji.
Radna Janina Szreniawa zapytala Burmistrza, gdziejest Pani Radca.
Burmistrz odpowiedzial,2e Radca reprezentuje gming na rozprawie sqdowej i dlatego

musiala opuSció salg obrad.
Radna Janina Szreniawa zwtócila uwagg na fakt, 2e materialach na uchwale jest

parafl<a radcy, natomiast na ostatniej wersji uchwaty tej parafki nie ma.
Burmistrz wyjaSnil, 2e s4 to autopoprawki Zarzqdu do uchwaty w materialach

ujgte w caloSci uchwaty.
Radna Lidia Osiriska powiedziala, 2e komisje, w których uczestniczyla

ale

nle

proponowaly zmian do tej uchwaty, a zmiany zaproponowane przez Zarzqd s4 szokuj4ce.

Radna chcialaby wiedzieó, które komisje tak wnioskowaty, i dlaczego.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial,2e wnioski komisji byly róme. W niektórych

pozycjach uwzglgdniono pojazdy, których nie ma w naszej gminie, jednak gdyby taki pojazd

pojawil sig, musimy byó lato przygotowani.
Radna Marianna Swieca zapylala, czy wiadomo, jakie skutki finansowe poci4gnie za

sob4 zmiana taryf.
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Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e nie ma zagrohenia rcalizacji bud2etu przy

podjgciu tej uchwaly.

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoSci 23 radnycU powziqla Uchwalq Nr

XLVIl429l02 w sprawie uszczególowienia stawek podatku od Srodków transportowych na

2002 rok okreSlonych w uchwale Rady Miejskiej Nr XL/368101 z dnia l4 grudnia 2001 roku,
nastgpuj4ca ilo Sc i4 glo sów:

z a - 2 2
przeciw - 0
wstrzymalo siq - I

Uchwala Nr XLIVI/429102 w za\qczeniu do protokolu.

Ad. 16.
Radny Czeslaw Blicharski wnioskuje o wyczyszczenie zalewu i naprawq zestawy spustowei, aby w
razie koniecznoici b¡"la moiliwoió spuszczenia wody.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e poniewu2 oczko wodne jest zarybione,
wniosek musimy rorwaayó wspólnie z Polskim Zwiqzkiem Wedkarskim. Nale2y równie2
okreslió kierunek, w jakim pójdziemy, bo nie wyobrazam sobie, abySmy zrobili z tego
kqpielisko.
Radny Czeslqw Blicharski w zwiqzku z bulwersujqcymi notatkami prasowymi dotyczqcymi
Przewodniczqcej Rady Miejskiej Teresy Szwach, uwa2a, ie Zarzqd Powiatu powinien rozliczyé
Przewodniczqcego Zwiqzków Zawodowych, który pisze falszywe donosy do Prokuratury. Zarzufy
nie potwierdzily siq. Radny wnioskuje o przeslanie interpelacji w tej sprawie do Zarzqdu Powiatu
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e tak4 interpelacjp radni mog4 przeslaó we
wlasnym zak¡esie.
Radna Lidia Osiriska wnioskuje o zwiqkszenie iloici patroli policyjnych na ulicach naszego miasta
oraz na terenie osiedli mieszkaniowych.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, ze w tej sprawie zostalo wyslane kolejne pismo

do KPP.
Radna Lidia Osiriska wnioskuje o kontrolq godzin otwarcia lolmlu przy ul. Reymonta.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial., 2e zwrócimy sig do patroli o zwiEkszenie
zainteresowania.
Radna Lidia Osiriskn wnioskuje o wykoszenie wysokiej trawy wzdlu2 rzeczki przy ul. dr Kwarty,
uni emo1l iwiaj qc ej b ezp ieczny wyj azd.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e trawa jest sukcesywnie koszona i w
najbli2szych dniach zostanie wykoszona równie2 w tym miejscu.
Radna Janina Szreniawa pyta, dlaczego Pan Luszczkiewicz zamieszkaly przy ul. Kieleckiei nie
mo2e od dwóch laÍ otrzymaé decyzji o warunkach zabudowy, mimo bardzo zlego stanu budytku, w
którym mieszka.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, ze osoba ta zvwacala sig wielokrotnie w tej
sprawie, jednak plan rozbudowy jest sprzeczny z planem zagospodarowania
przestrzennego ze wzglpdu na pas ochronny przy rzece. Jest mo2liwoSó rozbudowy w
innym kierunku i je5li osoba zainteresowana zmodyfftuje swój plan, nie bqdzie problemu.
Radna Janina Szreniawa pyta dlaczego mimo wczeiniejszego wniosku, dotychczas nie iest
zamontowona lampa przy ul. dr Sqdkn.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, ze w najbli2szym czasie zostanie to wykonane.
Radna Janina Szreniawa pyta, dlaczego mimo wczeiniejszego wniosku, nie zamontowano bramy
wejiciowej na Targowicq Miejskq.
Kierownik ZRB odpowiedzial, ze bramajest wykonywana i na nastEpn4 sesjE bEdzie juz

zalolona.
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Radna Janina Szreniawa wnosi o spowodowanie, aby osoby odpowiedzialne za prace przy zbiegu
ulic Partyzantów i Przypfutwskiego zabezpieczyly teren.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e na razie teren jest otaSmowany, a po

zakonczeniu prac z ie mny c h zo st anie o gro dzo ny.
Radny Ryszard Paconowski wnioskuje o wyremontowanie odcinka drogi gminnej Przqslaw -

Chorzewa - Caców.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e poniewa2 jest to droga powiatowa wystqpimy
w tej sprawie z wnioskiem do starostwa.
Przewodniczrpy Rady Teofit Sqk wnosi o oznakowanie drogí powiatowej Czarnacice - Clrwaicice
- Wólka na skrzy2owaniu w Chwaicicach.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e poniewaZ jest to droga powiatowa wystqpimy

w tej sprawie z wnioskiem do starostwa.

Ad. 17.
Pan Marek Perzyúski zapylal, jak jest zalatwiona sprawa przejécia

ul. I I Listopada.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, ire caly czas zwraca siE do

tej sprawie, poniewaZ bez generalnej przebudowy nic sig nie da zrobió.
sk4d to zamakanie i przesqczanie Scieków komunalnych. Sprawa jest w
nic nie mo2emy nobié,.

Ad. 18.
Ze wzglgdu na wyczerpanie porz4dku obrad PrzewodniczEca Rady Miejskiej Teresa

Szwach, o godzinie 1220 zarnkngla obrady XLIU sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

Selvetarz obrad

El2bieta Wiíniewskn

Protokolowala

Teresa Borowska Przewodnic zqca Rady Miej s kiej
w Jqdrzejowie

Teresa Snvsch

pod wiaduktem na

wlaSciciela drogi w
Próbujemy ustalió,

toku; bez GDDPiA


